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NOTULEN JAARVERGADERING IJSCLUB “ORANJEWOUD” 
GEHOUDEN OP 28 NOVEMBER 2001 BIJ RESTAURANT “DE KON INGSHOF” 

 SEIZOEN 2000-2001 
 
1 Opening  
 
Om 20.10 uur opent voorzitter J. van der Zee de vergadering en heet 15 leden welkom. Er zijn geen 
op- of aanmerkingen op de agenda. 
 
2 Mededelingen en ingekomen stukken  
 
- Er worden twee kopjes koffie door het bestuur aangeboden 
- Iedereen wordt verzocht de presentielijst te tekenen 
- Van het bestuur is Piet Oosterhof wegens ziekte afwezig 
- De heer W. Koopman (kascommissielid) komt later 
- Kaarten voor WK-allround in maart 2002 kunnen nog besteld worden bij Piet Oosterhof 
- De ledenkaarten en nieuwsbrief zijn in de periode oktober/november bij de leden thuis be-

zorgd 
 
 
3 Notulen van de laatstgehouden jaarvergadering op 24 januari 2001  
 
De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld. 
 
4 Jaarverslag secretaris (1-10-2000 tot 1-10-2001)  
 
Het jaarverslag van de secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
5 Verslag kascommissie (W. Koopman en J. Muntendam)  
 
Wegens afwezigheid van de heer Muntendam heeft zijn vrouw de honneurs waargenomen. De kas-
commissie heeft de financiële boekhouding gecontroleerd en in orde bevonden. Het jaarverslag van 
de penningmeester wordt goedgekeurd en vastgesteld. Daarmee verleent de vergadering décharge 
aan het bestuur. 
 
6 Benoeming nieuw lid kascommissie  
 
De heer W. Koopman wordt bedankt voor zijn werkzaamheden als kascommissielid. De heer J. Wak-
ker (Anna Charlottelaan 20) wordt bereid gevonden om met de heer J. Muntendam (P. Bernhardweg 
15) de kas voor het seizoen 2001-2002 te controleren. Als reserve en plaatsvervangend lid wordt de 
heer C. Post (Rotstergaastweg 91; Nieuweschoot) benoemd. 
 
7 Vaststellen contributie  
 
Er wordt besloten om de jaarlijkse contributie met ingang van volgend seizoen (2002-2003) te verho-
gen van ƒ 10,-- naar € 5,--.  
 
8 Bestuursverkiezing  
 
Aftredend conform het rooster van aftreden zijn de heren Van der Zee en Holtrop. Beide heren zijn 
zonder tegenkandidaten herbenoemd.  
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9 Stand van zaken met betrekking tot de ijsbaan  
 
Na gereedkomen van de baan eind 2000 en gedurende de daaropvolgende vorstperiode zijn door het 
bestuur een aantal verbeterpunten aan de gemeente doorgegeven. De zuidelijke doorgang moet bre-
der en er lekt door de afwateringssluis water uit de ijsbaan (sluis sluit niet goed af). Gemeente is per 
brief hierop gewezen maar heeft tot op heden geen aktie ondernomen. Het bestuur blijft deze punten 
onder de aandacht van de gemeente brengen. 
Inmiddels zijn wel de nutsvoorzieningen aangelegd (water, elektriciteit). De ijsbaan is gemaaid en 
onder water gezet. 
Van de Formido zijn negen masten verkregen waarmee een lichtvoorziening zal worden gerealiseerd. 
Bovendien is inmiddels een gebruikte schaftkeet gekocht die in de winter bij de ijsbaan geplaatst zal 
worden. Van daaruit kan bijvoorbeeld koek en zopie worden verkocht. 
Er wordt momenteel nog gezocht naar een nieuwe ijsveegmachine. Het huidige materiaal is niet meer 
bruikbaar. 
 
10 Rondvraag  

 
• Feestavond. 

Het bestuur legt uit dat de feestavond vooralsnog is afgeschaft voornamelijk omdat de belangstel-
ling van de leden voor de feestavond al gedurende vele jaren zeer gering is. Mede daardoor is het 
financiële resultaat ook al jaren negatief. Ondanks de lange traditie van de feestavond(en) is het 
bestuur na uitgebreide discussie tot het besluit gekomen dat dit niet langer verantwoord is. Alle 
aanwezigen betreuren het besluit van het bestuur, maar over het algemeen is er begrip voor het 
besluit. 
De suggestie wordt gedaan om in een winterperiode iets bij de ijsbaan te organiseren. 

 
• Toiletvoorzieningen/EHBO 

Gedurende de winterperiode zal een verplaatsbaar toilet worden gehuurd. In de schaftkeet zullen 
dekens en een EHBO-kist aanwezig zijn. 

 
• KNSB-lidmaatschap. 

De kosten van het lidmaatschap zijn relatief hoog. De ijsclub draagt ruim ƒ 2,-- per lid af aan de 
KNSB. Dat vindt ook het bestuur veel geld, maar vooralsnog wordt dat het waard gevonden. Rela-
tief goedkoop kunnen een aantal verzekeringen worden afgesloten, waarvan met name de be-
stuursaansprakelijkheidsverzekering een belangrijke is. Daarnaast is door de KNSB de afdracht 
aan BUMA-STEMRA (in verband met het draaien van muziek op de ijsbaan) geregeld. Voor de le-
den kunnen bij voorrang kaartjes voor grote internationale schaatsevenementen worden besteld. 

 
11 Sluiting 
 
Om 21.50 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun komst.  


